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Spørgsmål 527:
Vil ministeren uddybe, på hvilket grundlag det vurderes, at restancerne ikke ven-
tes at stige, set i lyset af den økonomiske konjunktur?

Svar:
Restancemåltallene i effektmålstabellen er ikke udtryk for en vurdering af for-
ventningerne til udviklingen i de faktiske restancer. 

Som det derimod fremgår af note 5 til effektmålstabellen under § 09.21.01. Skat 
er måltallene for restancerne på finanslovsforslaget netop ikke fastsat under hen-
syntagen til den økonomiske konjunktur. Udviklingen i restancerne er påvirket af 
den nuværende konjunktursituation, hvor Danmark i høj grad påvirkes af den 
internationale lavkonjunktur. Dette gør det vanskeligt at vende udviklingen her 
og nu. Mulighederne for at inddrive offentlige restancer er således mindre, når 
likviditeten er anstrengt hos både borgere og virksomheder.


